
Z Á P I S 
z 14. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 25. února 2016 
od 9.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 
65 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 2 poslanci PS PČR) 

                                       36 zástupců městských částí hl. m. Prahy 
    JUDr. Martina Děvěrová, MPA – ředitelka MHMP 
 2 zástupci ředitelky MHMP 

                                       28 ředitelů a zástupců odborů MHMP  
                                                   13 ředitelů organizací 

            20 zástupců tisku 
              3 poslanci PS PČR (z toho současně i 2 členové ZHMP) 
              6 hostů 

 
CELKEM přítomných: 172 osob 
 
 

 
OMLUVENI: 

 
Mgr. Lukáš Manhart – do 11 hodin 
 
 
Mgr. Petr Bříza – od 14,30 do 16,00 hodin 
 
 
Mgr. Albert Kubišta – od 12,30 do 14,30 hodin a od 22,00 
do 22,30 hodin 
 
 
JUDr. Ing. Miloslav Ludvík, MBA – od 12,30 hodin 
 
 
Ing. Jiří Hrabák – od 14,30 do 16,30 hodin 
 
 
Jan Wolf – od 10,00 do 11,30 hodin 
 
 
Filip Humplík – od 20,30 do 21,30 hodin 
 
          
 
          14. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájila primátorka hl. m. Prahy v 9,07 hodin.   
 

   Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo tedy  
schopno se usnášet. 
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        Primátorka hl. m. Prahy konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem č. 
131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím řádem Zastupitelstva 
hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a připomněla, především občanům hl. m. 
Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto jednání opět přenáší na internetové stránky 
www.praha.eu. 

 
          Ověřením zápisu byli pověřeni Bc. Libor Hadrava a PharmDr. Petr Fifka. 
 
           Primátorka hl. m. Prahy přítomné informovala k volbě návrhového výboru, že jednací řád 
Zastupitelstva nadále stanoví, že „Zastupitelstvo volí na každém svém zasedání sedmičlenný 
návrhový výbor, ve kterém musí být zastoupen každý klub členů Zastupitelstva.“ Dále primátorka hl. 
m. Prahy z důvodu zajištění rovného přístupu politických klubů při případných sporných návrzích, 
navrhla ad hoc změnu Jednacího řádu ZHMP pro toto jednání, která zněla: „Zastupitelstvo volí 
devítičlenný návrhový výbor, ve kterém je zastoupen každý klub členů Zastupitelstva, kdy členem 
výboru je i tajemník výboru.“ 
 
Procedurální návrh na volbu devítičlenného návrhového výboru ZHMP: 
Pro: 58 Proti: 0 Zdr. 4 
Bylo přijato. 
 
Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              
předsedkyně: JUDr. Vladislava Veselá 
členové:         PhDr. Lukáš Kaucký 
                       Mgr. Petra Kolínská 
                       Ing. Ondřej Martan 
                       Ing. Pavel Richter 
                       Petr Šimůnek 
                       Adam Zábranský 
                       Mgr. Milan Růžička 
 
tajemník a současně člen výboru: JUDr. Tomáš Havel, ředitel odboru LEG MHMP 
PRO:  62   PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 
 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 
 
          Předsedající primátorka hl. m. Prahy uvedla, že Rada HMP na svém jednání dne 16. února 
stanovila „Návrh programu jednání 14. zasedání Zastupitelstva HMP“, který obdrželi členové ZHMP 
e-mailem a který byl zveřejněn spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva HMP způsobem 
stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hl. městě Praze. Dále uvedla, že Rada HMP na 
svém jednání v pondělí 22. 2. původní návrh programu doplnila o několik materiálů k projednání, 
které bylo potřeba projednat především z časových důvodů nebo z důvodu jejich aktuálnosti a 
zároveň sdělila, že upravený návrh programu obdrželi ještě v pondělí 22. 2. členové ZHMP e-
mailem. Dále primátorka hl. m. Prahy konstatovala, že s určitým, byť krátkým předstihem obdrželi 
členové ZHMP některé tisky, které byly dozařazeny Radou HMP do návrhu upraveného programu 
jednání. Tyto tisky byly v elektronické podobě rovněž zpřístupněny občanům.  
           Primátorka hl. m. Prahy dále sdělila, že Rada HMP do návrhu upraveného programu zařadila 
na základě návrhu předsedkyně kontrolního výboru ZHMP k projednání také body, které bylo nutné 
projednat buď ze zákonných důvodů, nebo jejich projednání kontrolní výbor ZHMP doporučil. 
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Dále primátorka hl. m. Prahy sdělila, že členům ZHMP byly rovněž e-mailem rozeslány další 
podklady k zařazení do programu, v rámci projednávání návrhu programu tohoto jednání. Zároveň 
sdělila, že na stůl byly rozdány úpravy a technická doplnění k materiálům či navrženým usnesením. 

Také primátorka hl. m. Prahy informovala, že s ohledem na aktuálnost a ne úplně 
jednoduché souvislosti ohledně připravovaného nového systému vydávání čipových karet byla do 
projednání přeřazena původní písemná informace, kterou předkládala a uvedla, že s ohledem na 
význam a časové souvislosti byl doplněn také bod ohledně formalizace vztahů s Pekingem. 

Primátorka hl. m. Prahy dále uvedla, že materiál, týkající se strategického rámce informatiky 
v návaznosti na městskou akciovou společnost Operátor ICT byl plněním usnesení jednání 
Zastupitelstva z ledna 2016. 

 
Poté vystoupili tito členové Rady HMP: náměstkyně primátorky Kislingerová, náměstek 

primátorky Dolínek, radní Lacko, radní Hadrava a radní Wolf a vysvětlili důvod dozařazení některých 
materiálů na program tohoto jednání ZHMP.  

 
         Primátorka hl. m. Prahy dále upozornila na některé informační tisky, které nebyly určeny 
k projednání, ale přesto obsahovaly pro členy ZHMP podstatné informace.  Primátorka hl. m. Prahy 
uvedla, že konečnou verzí návrhu programu tak, jak jej ve smyslu zákona o hl. m. Praze stanovila 
Rada HMP, tedy verzí návrhu programu tohoto zasedání, o kterém bylo jednáno, byl dokument, 
který se nazýval „Upravený návrh programu 14. jednání Zastupitelstva HMP“. 
          Poté primátorka hl. m. Prahy ještě připomněla platné znění Jednacího řádu ZHMP: „Návrh 
programu jednání Zastupitelstva stanoví a předkládá Zastupitelstvu ke schválení Rada. Každý člen 
Zastupitelstva, výbor Zastupitelstva a klub členů Zastupitelstva má právo v rámci projednávání 
návrhu programu navrhnout doplnění nebo vypuštění bodu programu. Předkladatel návrhu na 
doplnění či vypuštění bodu programu může návrh zdůvodnit. Délka takovéhoto zdůvodnění je 
maximálně tři minuty. Na závěr rozpravy k návrhu programu, ve které mohou zaznít pouze návrhy na 
doplnění nebo vypuštění bodu programu včetně případného odůvodnění, se nejprve hlasuje o 
jednotlivých návrzích na doplnění nebo vypuštění bodu programu, a to v opačném pořadí, než byly 
předneseny. Poté se hlasuje o návrhu programu jako celku včetně již schválených návrhů na 
doplnění nebo vypuštění bodu programu“. 
 
V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupil Ing. Jiří Štyler – starosta MČ Praha 11. 
 
V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: 
Mirovský, náměstek primátorky Dolínek, Čižinský, Martan, Haramul, Michálek, Profant, předsedkyně 
výboru kontrolního ZHMP Janderová, Novotný V., Ferjenčík, radní Plamínková. 
 
předseda klubu ANO Hašek a předseda klubu ČSSD Březina – požádali o přestávku na 10 minut  
 
Přestávka 9,35 – 9,49 hodin 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – zařadit bod „Vyhlášení výsledků dražeb kalendáře 
s podpisem Pavla Béma ve prospěch zájmu Prahy“ jako pevný bod na 17.00 hodin, případně po 
Libeňském mostu 
PRO:  9   PROTI:  3   ZDR. 31 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Novotného V. - zařadit bod „Výstaviště Praha“ jako poř. č. 25 
PRO:  35   PROTI:  0  ZDR. 26 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Profanta – (osvojil si návrh Ing. Štylera) - zařadit bod „Návrh na 
otevření jednání o úpravě Statutu hlavního města Prahy a vytvoření pracovní skupiny k projednání o 
úpravě Statutu“ 
PRO:  14   PROTI:  4  ZDR. 32 

Nebylo přijato. 
 
radní Wolf – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však objevilo chybně „nepřítomen“ 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Michálka – zařadit bod „K návrhu na uchování oznámení podle 
Etického kodexu v elektronické podobě a jejich zveřejnění v případech, kdy k tomu byl udělen 
souhlas“ jako poř. č. 1/5 
PRO:  36   PROTI:  0  ZDR. 13 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Haramula – zařadit tisk Z – 4107A „Podání ústavní stížnosti proti 
rozhodnutí Státního pozemkového úřadu“ jako bod 3 
PRO: 42    PROTI:  2  ZDR. 15 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu klubu ODS (člen ZHMP Martan) – zařadit tisk Z – 4207 „Ke stavu zpracování a 
pořizování Územního plánu hl. m. Prahy (Metropolitní plán)“ jako bod 2 
PRO:  63   PROTI:  0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – tisk Z – 4191 „K petici za okamžité provedení 
lokálních oprav Libeňského mostu“ zařadit na 17. hodinu, pokud by jednání ZHMP končilo dříve, pak 
ponechat na stávajícím místě v programu 
PRO:  58   PROTI:  0  ZDR. 4 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Mirovského – vyřadit tisk Z – 4148 „K doporučení kontrolního 
výboru ZHMP k návrhu úprav obecně závazné vyhlášky ze dne 26. 11. 2015, kterou se mění i 
obecně závazná vyhláška 10/2013 Sb. hl. m. Prahy, kterou se stanoví místa a čas, na kterých lze 
provozovat loterie a jiné podobné hry, a kterou se stanoví opatření k omezení jejich propagace, 
kterým by došlo k naplnění deklarovaných cílů při řešení sporných bodů, vedoucí k naplnění 
původního cíle regulace loterií a odpovídající výsledkům původního připomínkového řízení k návrhu 
obecně závazné vyhlášky“ z programu tohoto jednání 
PRO:  27   PROTI:  9  ZDR. 20 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu radního Hadravy – stáhnout tisk Z – 3953 „K revokaci usnesení Zastupitelstva 
HMP č. 9/58 ze dne 10.9.2015 k návrhu na úplatné nabytí splaškové kanalizace a vodovodního řádu 
v k.ú. Šeberov z vlastnictví společnosti DANVIT REALITY, s.r.o., se sídlem Hradec Králové, Na Brně 
1972, PSČ 500 06, IČO: 27486648, do vlastnictví hlavního města Prahy za ujednanou cenu 
splaškové kanalizace ve výši 15.000,- Kč a vodovodního řádu za ujednanou cenu 5.000,- Kč a přijetí 
finančního daru“ a stáhnout tisk Z – 4120 „K návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Lipence, 
Zadní Kopanina a Zbraslav z vlastnictví České republiky příslušnost hospodařit s majetkem státu pro 
Státní pozemkový úřad do vlastnictví hlavního města Prahy dle §7 zákona č. 503/2012 Sb., ve znění 
pozdějších předpisů“ z programu tohoto jednání 
PRO:  59   PROTI:  1  ZDR. 0 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 
PRO:  61 PROTI:  0 ZDR. 1 

Bylo přijato. 
 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
 
 

Řízení schůze převzal náměstek primátorky Dolínek. 
   1/1 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 
k Integrované strategii pro integrované teritoriální investice Pražské metropolitní oblasti na programové 
období 2014-2020 
 
+ CD 
 
  TISK:        Z – 4153 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  4         ZDRŽEL SE: 13    
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/1 
Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupil Pavel Žďárský – starosta MČ Praha 19. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Šimůnek, Semelová, Udženija, Profant, předseda výboru pro 
bezpečnost ZHMP Štěpánek, radní Plamínková. 
 
člen ZHMP Zábranský – faktická – reagoval na připomínku k CD a obsáhlost tisku 
 
Závěrečné slovo přednesla primátorka hl. m. Prahy, která požádala o vystoupení Ing. Lenku 
Kriegischovou – projektovou manažerku Institutu plánování a rozvoje hl. m. Prahy, která reagovala 
na příspěvky z diskuse. 
 
 
 

5 
 



Procedurální návrh člena ZHMP Jílka na opětovné otevření diskuse: 
Pro: 33 Proti: 0 Zdr. 11 
Bylo přijato. 
 
V opětovně otevřené diskusi dále vystoupili tito členové ZHMP: Švarc, Svoboda. 
 
Na vznesené dotazy reagovala Ing. Lenka Kriegischová – projektová manažerka Institutu plánování 
a rozvoje hl. m. Prahy. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
Řízení schůze převzala náměstkyně primátorky Kislingerová a opět převzal řízení schůze náměstek 
primátorky Dolínek. 
   1/2 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 
k návrhu na formalizaci vztahů hlavního města Prahy a Pekingu na úroveň sesterských měst 
 
  TISK:        Z – 4147 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  35            PROTI:  24         ZDRŽEL SE:  1   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/2 
Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, Nouza, Michálek, radní Plamínková, Stropnický, 
náměstek primátorky Dolínek, Jílek, Čižinský, Mirovský, Novotný V., Růžička Milan, Dlouhý, 
Štěpánek – vystoupil jako předseda klubu Trojkoalice SZ, KDU- ČSL, STAN, Hudeček, Kaucký.  
 
Procedurální návrh člena ZHMP Ferjenčíka na ukončení diskuse 
Pro: 38 Proti: 8 Zdr. 3 
Bylo přijato. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského na obnovení diskuse 
Pro: 22 Proti: 1  Zdr. 11  
Nebylo přijato. 
 
Procedurální návrh předsedy výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánka na znovuotevření diskuse 
Pro: 24  Proti: 3  Zdr. 5 
Nebylo přijato. 
 
člen ZHMP Michálek – požádal o přednostní vystoupení podle čl. 8 odst. 9 Jednacího řádu 
 
člen ZHMP Hudeček – požádal odbor LEG MHMP o vyjasnění rozporu vystoupení po ukončení 
rozpravy. Na dotaz reagoval JUDr. Tomáš Havlík – ředitel odboru LEG MHMP. Poté vystoupil člen 
ZHMP Michálek se svým příspěvkem.  
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Předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher – faktická – k vystoupení člena ZHMP 
Michálka a ukončení diskuse. 
 
člen ZHMP Stropnický – faktická – k preambuli a zároveň vznesl procedurální návrh na 
znovuotevření diskuse 
Pro: 31 Proti: 4 Zdr. 4 
Nebylo přijato.  
 
Závěrečné slovo přednesla primátorka hl. m. Prahy, která reagovala na příspěvky z diskuse. 
 
člen ZHMP Michálek – požádal o uvedení stanoviska do zápisu - podle čl. 22 odst. 2 písm. N, a to ve 
znění: „Předkladatelé nezodpověděli zásadní dotazy, na které jsme se jich ptali v rozpravě, a to ani 
v závěrečném slovu, co to znamená, že Praha uznává politiku jedné Číny“.  
Reagovala primátorka hl. m. Prahy s vysvětlením: „Politika jedné Číny je uznávání územní celistvosti 
Číny. To je politika jedné Číny“. 
 
Předseda klubu TOP 09 a nezávislých Novotný – požádal o přestávku na 20 minut 
 
Přestávka 11,50 – 12,10 hodin 
 
Po ukončení přestávky následovalo hlasování k předloženým návrhům: 
 
Návrh člena ZHMP Mirovského – doplnit nový bod s textem: „II. Zastupitelstvo hl. m. Prahy 
nesouhlasí s čínskou anexí Tibetu“ 
Pro: 17 Proti: 5 Zdr. 5  
Nebylo přijato. 
 
člen ZHMP Michálek – hlasoval „pro“, nestihl však aktivovat hlasovací kartu 
 
Návrh člena ZHMP Mirovského – doplnit nový bod s textem: „III. podporuje kampaň „Vlajka pro Tibet 
s termínem 10. března 2016“ 
Pro: 24 Proti: 6 Zdr. 1 
Nebylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Stropnického – v příloze č. 1 k usnesení ZHMP vypustit bod 3. z dohody ve 
všech jazykových verzích ve znění: „Hlavní město Praha v souladu s Vládou ČR nadále uznává 
politiku jedné Číny, stejně jako uznává Taiwan jako nedílnou součást čínského území“ a ostatní body 
přečíslovat 
Pro: 27 Proti: 5 Zdr. 0 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátorky Kislingerová. 
   1/3 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 
ke strategickému rámci informatiky hl. m. Prahy v návaznosti na městskou společnost Operátor ICT, 
a.s. 
 
+ na stůl rozdána výměna návrhu usnesení ZHMP 
 
  TISK:        Z – 4178 
Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Profant, Jílek, Vorlíčková. 
 
 
Ve 12.30 hodin náměstkyně primátorky Kislingerová zahájila bod: „Návrhy, připomínky a podněty 
občanů HMP“ 
 
                             
                 

 
Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 
 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 
 
Po skončení bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ byl zahájen bod „Dotazy, 
připomínky a podněty členů ZHMP“.  
 
                             
                 

 
Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  
 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 
Po ukončení bodu „Dotazů, připomínek a podnětů členů ZHMP“ byla předsedající náměstkyní 
primátorky Kislingerovou vyhlášena přestávka. 
 
 
Přestávka 13,00 – 14,04 hodin 
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Odpolední část jednání zahájil náměstek primátorky Dolínek a pokračovalo projednávání bodu: 
   1/3 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 
ke strategickému rámci informatiky hl. m. Prahy v návaznosti na městskou společnost Operátor ICT, 
a.s. 
 
+ na stůl rozdána výměna návrhu usnesení ZHMP 
 
  TISK:        Z – 4178 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  48            PROTI: 0          ZDRŽEL SE:  8   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/3 
V pokračující diskusi vystoupila primátorka hl. m. Prahy, která požádala o doplnění svého vystoupení 
Martina Vaice – předsedu dozorčí rady Operátor ICT.  
Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Michálek, Nepil, Prchal, Jílek, Manhart, Hudeček, 
Svoboda, Novotný V., předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a protikorupční opatření 
ZHMP Kolínská, Nouza, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher. 
V průběhu diskuse několikrát reagoval na vznesené dotazy Martin Vaic – předseda dozorčí rady 
Operátor ICT.  
 
člen ZHMP Profant – faktická – k diskusi o metodice na komisi pro ICT  
 
člen ZHMP Jílek – faktická – stáhl svůj protinávrh 
 
Závěrečné slovo přednesla primátorka hl. m. Prahy, která reagovala na příspěvky z diskuse. 
 
Předseda klubu TOP 09 a nezávislých Novotný V. a předsedkyně klubu Nezávislí Vorlíčková – 
požádali o přestávku 
 
Přestávka 15,02 – 15,14 hodin 
 
Primátorka hl. m. Prahy se ztotožnila s předloženými návrhy členů ZHMP Michálka a Prchala. 
 
Návrh člena ZHMP Prchala – do původního textu usnesení do bodu „III. ukládá Radě HMP 1. zajistit  
zpracování podrobné ICT strategie hl. m. Prahy………“ byl vložen za text: „….na městskou 
společnost Operátor ICT a. s.“ nový text ve znění: „s využitím aktualizované metodiky projektového 
řízení Prints 2 pro MHMP“ a dále text zůstal beze změny v původním znění: „včetně definovaného 
rámce obchodních vztahů mezi hl. m. Prahou a společností Operátor ICT a. s., pravidel 
transparentního fungování a veřejné kontroly této společnosti, a předložit tuto strategii ZHMP ke 
schválení“  
Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 5 
Bylo přijato. 
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Návrh člena ZHMP Michálka – do původního textu usnesení do bodu „II. schvaluje záměr zpracovat 
podrobnou ICT strategii…….“ navrhl doplnit na konec bodu nový text ve znění: „a koncepci rozvoje 
informačních systémů podle § 59 odst. 2, písm. k zákona číslo 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze“ 
Pro: 41 Proti: 0 Zdr. 12 
Bylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Svobody – navrhl doplnit nový text ve znění: „ZHMP bere na vědomí materiál ke 
strategickému rámci informatiky hl. m. Prahy a ke zpracování podrobné strategie ICT hl. m. Prahy 
v návaznosti na městskou společnost operátor ICT a. s. a ukládá Radě HMP zpracovat konkrétní 
podklady pro strategickou koncepci s termínem do října 2016“ 
Pro: 12 Proti: 0  Zdr. 35 
Nebylo přijato. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 
 
V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátorky Kislingerová. 
   1/4 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 
k aktuální informaci o stavu nového systému pro vydávání čipových karet 
 
  TISK:        Z – 4177 
Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Bellu, Humplík, Kubišta, Nouza, Manhart, Jílek, 
Ferjenčík, Hudeček, Profant, Semelová, primátorka hl. m. Prahy, předseda výboru pro výchovu a 
vzdělávání ZHMP Nacher, Stropnický, Vorlíčková, Novotný V. 
 
V průběhu diskuse reagovali na diskusní příspěvky: Ing. Václav Strnad – člen představenstva a IT 
ředitel společnosti Operátor ICT, JUDr. Martin Fraškár - zástupce advokátní kanceláře Rowan Legal, 
JUDr. Lukáš Dufek – zástupce advokátní kanceláře Rowan Legal, Ing. Martin Rejzl – předseda 
představenstva XT- Card, a.s. 
 
Závěrečné slovo přednesla primátorka hl. m. Prahy, která reagovala na příspěvky z diskuse. 
 
Řízení schůze převzala primátorka hl. m. Prahy. 
   1/5 
   

člen ZHMP Mgr. Bc. Jakub Michálek 

 
k návrhu na úpravu Etického kodexu člena Zastupitelstva hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 4192 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/4 
Materiál uvedl člen ZHMP Mgr. Bc. Jakub Michálek. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Prokop, Prchal, Hrůza, Stropnický, Ferjenčík, předsedkyně 
výboru kontrolního ZHMP Janderová, Michálek, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
Nacher. 
 
Předseda klubu TOP 09 a nezávislých Novotný – požádal o přestávku na jednání klubu 
 
Přestávka 17,11 – 17,24 hodin 
 
Do schváleného textu Etického kodexu člena ZHMP, který byl schválený usnesením ZHMP č. 
40/101 ze dne 16. 9. 2010, ve znění pozdějších usnesení ZHMP se na konec čl. 9 připojuje odst. 4, 
který zní: „Na internetových stránkách hl. m. Prahy zveřejní oznámení, kde byl se zveřejněním 
udělen výslovný souhlas. Po uplynutí doby 8 let ode dne ukončení volebního období daného 
zastupitele budou oznámení, která byla zveřejněna na internetových stránkách hl. m. Prahy, 
smazána“.  
Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
člen ZHMP Prchal – technická – k odsouhlasené části textu  
člen ZHMP Stropnický – technická – k chybějícímu závěrečnému slovu předkladatele 
člen ZHMP Hodek – technická – k zajištění likvidace po 8 letech předsedou kontrolního výboru 
ZHMP 
K technickým připomínkám se vyjádřil člen ZHMP Michálek. 
 
člen ZHMP Stropnický – technická – k doplněnému textu 
 
člen ZHMP Michálek – technická – reagoval s vysvětlením na technickou připomínku člena ZHMP 
Stropnického 
 
člen ZHMP Prchal – požádal o přečtení již schváleného textu čl. 9, odst. 4 s doplněním, reagovala 
předsedkyně návrhového výboru ZHMP  a dále reagoval člen ZHMP Michálek 
 
Hlasování proběhlo dále k textu čl. 9, odst. 4, včetně již odsouhlaseného doplnění: „Předseda 
kontrolního výboru zajistí převedení všech obdržených oznámení za uplynulý rok do elektronické 
podoby na nosič CD/DVD vždy do 31. 8. následujícího roku a uchovává je také v této podobě. Na 
internetových stránkách hl. m. Prahy zveřejní oznámení, kde byl se zveřejněním udělen výslovný 
souhlas. Po uplynutí doby 8 let ode dne ukončení volebního období daného zastupitele budou 
oznámení, která byla zveřejněna na internetových stránkách hl. m. Prahy, smazána. Způsob uložení, 
doba uložení a další manipulace s nosičem CD/DVD:  
a) CD/DVD bude uloženo u předsedy kontrolního výboru ZHMP,  
b) doba uložení je stanovena na 8 let ode dne výše uvedené lhůty pro převedení do elektronické 
podoby,  
c) po uplynutí doby uvedené v písm. b) výše, bude nosič CD/DVD zlikvidován v souladu se zákonem 
499/2004 Sb., o archivnictví a spisové službě a o změně některých zákonů, popř. dalšími právními 
předpisy.  
Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
S upraveným textem byl vysloven souhlas. 
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Projednávání bodu bylo předřazeno z důvodu schválení fixního času. 
 28/2 

 
předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 
k petici „za okamžité provedení lokálních oprav Libeňského mostu, které zamezí dalšímu chátrání 
mostu a jeho uzavření, vypracování projektu citlivé rekonstrukce mostu a zařazení těchto bodů na 
jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy“ 
 
  TISK:        Z – 4191 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  49           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:   2 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/5 
Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. arch. Jaroslav Zima, Adam Scheinherr, Ing. arch. Petr 
Kučera. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Profant, Semelová, Hrůza, Šimůnek, Mirovský, 
Martan, Ferjenčík. V rámci diskuse vystoupil Ing. Ladislav Pivec – pověřen řízením Technické správy 
komunikací, a.s. 
Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátorky Dolínek, Stropnický, Kubišta, 
předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Kubišty na ukončení diskuse 
Pro: 38 Proti: 1 Zdr. 5 
Bylo přijato. 
 
Závěrečné slovo přednesla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, která reagovala na 
příspěvky z diskuse. 
 
Procedurální návrh předsedy výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nachera na prodloužení 
projednávání i po 19. hodině: 
Pro: 46 Proti: 5 Zdr. 3 
Bylo přijato. 
 
Předseda klubu ANO Hašek – požádal o přestávku na 10 minut 
 
Přestávka 18,20 – 18,30 hodin 
 
Návrh člena ZHMP Čižinského – do původního textu usnesení se doplňuje do bodu I., odst. 2., 3. a 
do bodu II. nový text dle tisku Z – 4097 ve znění: „I. 2. Zastupitelstvo HMP bere na vědomí expertní 
zprávu Kloknerova ústavu ČVUT ve věci posouzení současného technického stavu a možností 
úprav Libeňského mostu“, bod „I. 3 Zastupitelstvo HMP bere na vědomí zahájení řízení Ministerstva 
kultury ČR ve věci prohlášení pražského Libeňského mostu za kulturní památku“ a bod II. se 
rozšiřuje o nový text ve znění: „2. Zastupitelstvo HMP požaduje urychlenou opravu Libeňského 
mostu ve stávající šíři“. 
Pro: 38 Proti: 0 Zdr. 5 
Bylo přijato. 
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předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová – upozornila na nedokončené hlasování o textu 
usnesení jako celku, následně proběhlo konečné hlasování o usnesení 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
 
   2/1 
   

klub ODS 
 

 
Ke stavu zpracování a pořizování Územního plánu hl. m. Prahy (Metropolitní plán) 
 
  TISK:        Z – 4207 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  56            PROTI:  0         ZDRŽEL SE: 0    
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/6 
Materiál uvedl člen ZHMP Martan.   
 
V diskusi vystoupila Ing. Vlastislava Šenarová – předsedkyně OS „Za naši budoucnost“. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, radní Plamínková, Doležal, Novotný V., Humplík, 
Stropnický, Haramul, Martan. 
 
Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Martan, který reagoval na příspěvky z diskuse a uvedl, že 
s oběma předloženými doplňujícími návrhy se ztotožňuje. 
 
Doplňující návrh člena ZHMP Doležala – do původního textu usnesení do bodu II. odst. 2 doplnit text 
ve znění: „II. předložit Zastupitelstvu HMP všechna doposud vydaná stanoviska a informace 
Ministerstvem pro místní rozvoj jako ústředního orgánu státní správy v oblasti územního plánování a 
stavebního řádu ke zpracování a pořizování Metropolitního plánu“ a vyřadit bod 3. původního návrhu 
usnesení 

 
Návrh radní Plamínkové – doplnit ještě do bodu II. odst. 2 slovo „informace“  
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 
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   2/2  
 

náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na udělení grantu hlavního města Prahy pro rok 2016 v oblasti rodinné politiky - program C - v 
působnosti odboru zdravotnictví, sociální péče a prevence Magistrátu hlavního města Prahy 
 
  TISK:        Z – 4157 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  49           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  3  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/7 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V bodě III. byl upraven původní termín na nový termín 1. 3. 2016. 
 
   3/1 
   

člen ZHMP Haramul  

 
k podání ústavní stížnosti proti rozhodnutí Státního pozemkového úřadu 
 
+ dodatek 
 
  TISK:        Z – 4107A 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38            PROTI:   6        ZDRŽEL SE:   2  
 
 
   PŘIJATO                                                                                          USNESENÍ  ČÍSLO:    14/8               
Materiál uvedl člen ZHMP Haramul. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Novotný V., Hrůza, radní Wolf, Nepil, předseda výboru pro 
výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, radní Plamínková. Na vznesený dotaz reagoval JUDr. Tomáš 
Havel – ředitel LEG MHMP. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Semelová, předseda výboru 
pro bezpečnost ZHMP Štěpánek, Hašek, Svoboda. 
 
Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Haramul, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  3/2  
 

náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na udělení dotace hlavního města Prahy v oblasti sociálních služeb v působnosti odboru 
zdravotnictví, sociální péče a prevence Magistrátu hlavního města Prahy - podpora registrovaných 
sociálních služeb 
 
  TISK:        Z – 4144 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  5  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/9 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
náměstek primátorky Dolínek – hlasoval „pro“, chybně umístěná karta v hlasovacím zařízení 
 
V bodě II. byl upraven původní termín na nový termín 1. 3. 2016. 
 
    4  

 
náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou neinvestiční dotace z kap. 0546 v roce 2016 
 
  TISK:        Z – 4125 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  5  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/10 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Dlouhý, Martan, náměstek primátorky Dolínek, předseda 
výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, Stropnický. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 5/1 – 5/3: 
Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0  
Bylo přijato. 
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   5/1  
 

náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední odborné učiliště gastronomie 
 
  TISK:        Z – 4007 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO: 42            PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  1  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/11 
Materiály pod poř. č. 5/1 – 5/3 uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   5/2  

 
náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Karlínská obchodní akademie a vyšší 
odborná škola ekonomická 
 
  TISK:        Z – 4065 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44          PROTI:   0      ZDRŽEL SE:   4 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/12 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   5/3  

 
náměstek primátorky Dolínek 

 
k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.7/92 ze dne 28.5.2015 k návrhu na změnu zřizovací listiny 
příspěvkové organizace Vyšší odborná škola ekonomických studií a Střední průmyslová škola 
potravinářských technologií, Praha 2, Podskalská 10 
 
  TISK:        Z – 4083 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO: 41            PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  4  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/13 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   6/1  
 

náměstek primátorky Dolínek 

 
k navýšení investičních nákladů akce a na úpravu investičního rozpočtu Dopravního podniku hl. m. 
Prahy a. s. v kapitole 03 Doprava v roce 2016 
 
  TISK:        Z – 4170 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  6  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/14 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. Na diskusní příspěvek reagoval náměstek primátorky 
Dolínek.  
 
V bodě II. byl upraven původní termín na nový termín 1. 3. 2016. 
 
   6/2  

 
náměstek primátorky Dolínek 

 
k navýšení celkových investičních nákladů a na úpravu investičního rozpočtu roku 2016 Dopravního 
podniku hl. m. Prahy a. s. v kapitole 03 Doprava 
 
  TISK:        Z – 4171 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   39          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  9  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/15 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. Na diskusní příspěvek reagoval náměstek primátorky 
Dolínek.  
 
V bodě II. byl upraven původní termín na nový termín 1. 3. 2016. 
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    7  
 

náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na uzavření smlouvy o zřízení služebnosti 
 
  TISK:        Z – 4060 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  8  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/16 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/1  

 
náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 1337/2 v kat. území  Michle  za účelem majetkoprávního 
vypořádání stavby Rekonstrukce ul. Michelská 
 
  TISK:        Z – 3929 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    43         PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  7 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/17 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/2  

 
náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 1746/70 a parc. č. 1746/71 v katastrálním území Ďáblice 
do vlastnictví hlavního města Prahy 
 
  TISK:        Z – 4110 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  7  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/18 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 

18 
 



   8/3  
 

náměstek primátorky Dolínek 

 
k odůvodnění veřejné zakázky „Štěrboholská spojka - PHS - Dolní Počernice č. akce 999325“ 
 
  TISK:        Z – 3950 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  12  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/19 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Profant, Bellu. Na diskusní příspěvky reagoval náměstek 
primátorky Dolínek.  
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/4  

 
náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na schválení uzavření smluv o zřízení věcného břemene 
 
  TISK:        Z – 4044 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  9  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/20 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/5  

 
náměstek primátorky Dolínek 

 
k úpravě rozpočtu hl.m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu Praha - 
Konkurenceschopnost v roce 2016 
 
  TISK:        Z – 4163 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:   11 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/21 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátorky Dolínek. 
    9  

 
náměstkyně primátorky Kislingerová 

 
k návrhu na poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2016 MČ Praha – 
Zbraslav na úhradu bezdůvodného obohacení za využívání objektu MŠ Matjuchinova 
 
  TISK:        Z – 4094 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41           PROTI:  1       ZDRŽEL SE:  4  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/22 
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
primátorka hl. m. Prahy - hlasovala „pro“  
 
V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze primátorka hl. m. Prahy a opět převzal řízení 
schůze náměstek primátorky Dolínek. 
   10  

 
náměstkyně primátorky Kislingerová 

 
k návrhu na poskytnutí účelových investičních dotací z rozpočtu hl. m. Prahy městským částem hl. m. 
Prahy 
 
  TISK:        Z – 4158 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  56           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:   1 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/23 
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, Martan, náměstek primátorky Dolínek, 
předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, radní Wolf, Nepil, Manhart, Hrabák, Richter, 
předseda výboru pro zdravotnictví a bydlení ZHMP Růžička. 
 
Návrh člena ZHMP Martana – hlasovat odděleně o „ev. č. 32  - MČ Praha 18“, jež je uvedeno 
v příloze č. 1 k usnesení 
Pro: 15 Proti: 11 Zdr. 22 
Nebylo přijato. 
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Návrh na doplnění usnesení – do bodu „II. ukládá 1 ….“ doplnit nový bod ve znění: „2. kontrolnímu 
výboru ZHMP informovat Zastupitelstvo HMP o výsledku projednávání podnětů, týkajících se MČ 
Praha 18“ 
Pro: 20 Proti: 0 Zdr. 21 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 11/1  

 
náměstkyně primátorky Kislingerová 

 
k návrhu úpravy v rámci schváleného rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2016 
 
  TISK:        Z – 4102 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  2  
 
 
  PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/24 
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 11/2  

 
náměstkyně primátorky Kislingerová 

 
k návrhu na poskytnutí finančních prostředků městským částem hl. m. Prahy jako doplatku na jejich 
podílu na finančních prostředcích obdržených jako odvod z loterií dle § 41i odst. 1 písm. b) zákona č. 
202/1990 Sb., o loteriích a jiných podobných hrách, ve znění zákona č. 458/2011 Sb., v období od 
1.10.2015 do 31.12.2015 
 
  TISK:        Z – 4126 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43         PROTI:  0      ZDRŽEL SE:  2 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/25 
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   12  

 
radní Lacko 

 
k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně příslušných pozemků dle Pravidel postupu při 
prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve vlastnictví 
hlavního města Prahy 
 
  TISK:        Z – 3910 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  35           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  7  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/26 
Materiál uvedl radní Lacko. 
 
V diskusi vystoupila členka ZHMP Briardová. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Lacko, který reagoval na příspěvek z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  13/1  

 
radní Lacko 

 
k návrhu na úplatný převod podílu id. 2/7 pozemku parc.č. 2316/4, podílu id. 2/7 pozemku parc.č. 
2316/9, pozemku parc.č. 2309/1, pozemku parc.č. 2309/2 a podílu id. 2/7 pozemku parc.č. 2316/1, vše 
v k.ú. Vršovice 
 
  TISK:        Z – 3802 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:  3  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/27 
Materiál uvedl radní Lacko. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  13/2  
 

radní Lacko 

 
návrh na přidělení dotací projektům přihlášeným do Grantového programu hlavního města Prahy pro 
oblast adiktologických služeb pro městské části v roce 2016 
 
  TISK:        Z – 4136 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  4  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/28 
Materiál uvedl radní Lacko. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  13/3  

 
radní Lacko 

 
návrh na přidělení dotací projektům přihlášeným do Grantového programu hlavního města Prahy pro 
oblast adiktologických služeb pro rok 2016 
 
  TISK:        Z – 4134 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   46          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/29 
Materiál uvedl radní Lacko. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
Přestávka 20,43 – 20,59 hodin 
 
   14  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na uznání vl.práva k pozemku parc.č. 1917 k.ú. Michle 
 
  TISK:        Z – 4014 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  34           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  9  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/30 
Materiál uvedl radní Hadrava. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   15  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na schválení uzavření smluv o zřízení služebnosti 
 
  TISK:        Z – 4129 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:   6 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/31 
 
Materiál uvedl radní Hadrava. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven původní termín na 1. 3. 2016. 
 
 
   16  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl.  m. 
Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy 
věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městským částem Praha 4, Praha 7 a Praha 18 
-MČ Praha 4 (pozemek v k.ú. Michle) 
-MČ Praha 7 (pozemek v k.ú. Bubeneč a pozemek v k.ú. Holešovice) 
-MČ Praha 18 (pozemky v k.ú. Letňany) 
 
  TISK:        Z – 4150 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  6  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/32 
 
Materiál uvedl radní Hadrava. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   17  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu obecné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. Hl. m. Prahy, 
kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, odejmutí správy 
svěřených věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 7 (nebytové jednotky sloužící 
jako kryty CO) a k návrhu změny zřizovací listiny příspěvkové organizace Správa služeb hlavního města 
Prahy se sídlem na adrese Kundratka 19, 180 00 Praha 8 
 
  TISK:        Z – 4130 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  7  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/33 
Materiál uvedl radní Hadrava. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 18/1 - 18/7: 
Pro: 50  Proti: 0 Zdr.  1  
Bylo přijato. 
 
 
 18/1  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 1276 o výměře 290 m2 k.ú. Troja 
 
  TISK:        Z – 3835 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  6  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/34 
Materiály pod poř. č. 18/1 – 18/7 uvedl radní Hadrava. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 18/2  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 194/46 a 194/53 k.ú. Ďáblice 
 
  TISK:        Z – 4061 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  12  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/35 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 18/3  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 1470/1 a parc. č. 1470/5 v k.ú. Radotín do vlastnictví 
hlavního města Prahy 
 
  TISK:        Z – 3981 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:  11  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/36 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 18/4  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatné nabytí spoluvlastnického podílu id. 34/40 pozemků parc.č. 55, parc.č. 56, parc.č. 
57, parc.č. 62/1, parc.č. 62/116, parc.č. 63, parc.č. 64/1, parc.č. 64/2, parc.č. 65, parc.č. 66, parc.č. 67, 
parc.č. 68, parc.č. 69, parc.č. 70, parc.č. 71, parc.č. 72, parc.č. 73 v k.ú. Vokovice z vlastnictví 
společnosti KAVALEN Krutec s.r.o. do vlastnictví hl.m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 3962 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43          PROTI:   0      ZDRŽEL SE:   7 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/37 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 18/5  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 4/3, parc.č. 20, parc.č. 21/2, parc.č. 24/1, parc.č. 37/2, 
parc.č. 45/2, parc.č. 45/3, parc.č. 107/2, parc.č. 136/4, parc.č. 136/5, parc.č. 172/2, parc.č. 184/2, 
parc.č. 184/3, parc.č. 194/3, parc.č. 211/3, parc.č. 212/1, parc.č. 290/2, parc.č. 290/3, parc.č. 290/4, 
parc.č. 297/1, parc.č. 348/5, parc.č. 370/2, parc.č. 382/9, parc.č. 382/10, parc.č. 382/11, 382/24, 398/2, 
parc.č. 398/3 a parc.č. 398/4 v k.ú. Královice a pozemků parc.č. 1218/1, parc.č. 1275/14, 1275/15, 
1275/16, parc.č. 1275/17 a parc.č. 1275/19 v k.ú. Háje z vlastnictví České republiky, právo hospodaření 
s majetkem státu má Státní statek Jeneč, státní podnik v likvidaci do vlastnictví hl.m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 4075 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO: 43            PROTI:  0       ZDRŽEL SE:   8 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/38 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 18/6  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatné nabytí komunikací, chodníků a pojezdových ploch kolem objektu a pro stavbu 
„QUADRIO“ z vlastnictví CPI Národní, s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy za smluvní cenu 10.000,- Kč 
 a  úplatné nabytí veřejného osvětlení z vlastnictví CPI Národní, s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy za 
smluvní cenu 10.000,- Kč 
 
  TISK:        Z – 4040 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40           PROTI:   2      ZDRŽEL SE:   8 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/39 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 18/7  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č. 7/53 ze dne 28. 5. 2015 k návrhu na úplatné 
nabytí komunikací, chodníků, veřejných parkovacích stání, veřejné zeleně a veřejného osvětlení, 
kanalizační stoky DN 300 a DN 400, vodovodního řadu DN 150  na pozemcích  parc. č. 991/15, parc. č. 
991/169 a parc. č. 991/298, parc. č. 991/7, parc. č. 991/8, parc. č. 991/12, parc. č. 991/130 a parc. č. 
996 k.ú. Velká Chuchle a pozemků parc. č. 540/5, parc. č. 541/5, parc. č. 991/15, parc. č. 991/169 a 
parc. č. 991/298 k.ú. Velká Chuchle z vlastnictví FINEP Chuchle a.s. se sídlem Václavské náměstí 
846/1, Praha 1, IČO: 265 11 754 do vlastnictví hlavního města Prahy za ujednanou kupní cenu ve výši 
10.000,- Kč a uzavření darovací smlouvy na finanční dar ve výši 10.000,- Kč 
 
  TISK:        Z – 4101 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:   13 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/40 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 18/8  

 
radní Hadrava 

 
k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č. 9/58 ze dne 10.9.2015 k návrhu na úplatné nabytí splaškové 
kanalizace a vodovodního řádu v k.ú. Šeberov z vlastnictví společnosti DANVIT REALITY, s.r.o., se 
sídlem Hradec Králové, Na Brně 1972, PSČ 500 06, IČO: 27486648, do vlastnictví hlavního města 
Prahy za ujednanou cenu splaškové kanalizace ve výši 15.000,- Kč a vodovodního řádu za ujednanou 
cenu 5.000,- Kč a přijetí finančního daru 
 
  TISK:        Z – 3953 
 
   STAŽENO                                                                                 
 
 
 
 19/1  

 
radní Hadrava 

  TISK:        Z – 4019 
 
  Bod je již obsažen v bodu č. 19/5 pod číslem tisku Z - 4016 
 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 19/2 - 19/5: 
Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 4 
Bylo přijato. 
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 19/2  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Benice, Dolní Měcholupy, Dubeč, Horní Počernice a 
Hostivař z vlastnictví České republiky příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový 
úřad do vlastnictví hlavního města Prahy dle §7 zákona č. 503/2012 Sb., ve znění pozdějších předpisů 
 
  TISK:        Z – 4079 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  9  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/41 
Materiály pod poř. č. 19/2 – 19/5 uvedl radní Hadrava. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 19/3  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Hrdlořezy, Královice, Kunratice, Lahovice, Pitkovice, 
Řeporyje a Stodůlky z vlastnictví České republiky příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní 
pozemkový úřad do vlastnictví hlavního města Prahy dle §7 zákona č. 503/2012 Sb., ve znění 
pozdějších předpisů 
 
  TISK:        Z – 4080 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  7  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/42 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 19/4  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Štěrboholy, Třeboradice, Uhříněves, Újezd, Vinoř a 
Vysočany z vlastnictví České republiky příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový 
úřad do vlastnictví hlavního města Prahy dle §7 zákona č. 503/2012 Sb., ve znění pozdějších předpisů 
 
  TISK:        Z – 4081 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:  8  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/43 
Usnesení bylo přijato beze změny. 

29 
 



 
 
 19/5  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí vodohospodářských děl, komunikací a pozemků do vlastnictví  
hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 4016 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    42         PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  7  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/44 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 19/6  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Lipence, Zadní Kopanina a Zbraslav z vlastnictví České 
republiky příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový úřad do vlastnictví hlavního 
města Prahy dle §7 zákona č. 503/2012 Sb., ve znění pozdějších předpisů 
 
  TISK:        Z – 4120 
 
   STAŽENO                                                                                 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 20/1 - 20/15: 
Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 0  
Bylo přijato. 
 
 20/1  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod plynárenského zařízení v ul. Ke Hradu – 1. Etapa, Praha, Malá Strana, 
Hradčany a v ul. Nerudova – větev A – 2. Etapa, Praha 1, Malá Strana, Hradčany z vlastnictví hl. města 
Prahy do vlastnictví Pražská plynárenská Distribuční a.s., člen koncernu Pražská Plynárenská, a.s. za 
cenu ve výši 6.823.075,- Kč včetně DPH 
 
  TISK:        Z – 4049 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:  7  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/45 
Materiály pod poř. č. 20/1 – 20/15 uvedl radní Hadrava. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 20/2  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku č. parc. 2490/6 v k. ú. Záběhlice 
 
  TISK:        Z – 3866 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:   8 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/46 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 20/3  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 357/2 v k. ú. Hodkovičky o výměře 6 m2 
 
  TISK:        Z – 3823 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:  9  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/47 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 20/4  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2121/10 v k. ú. Braník 
 
  TISK:        Z – 3839 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:  6  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/48 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 20/5  
 

radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 582/4 v k. ú. Michle, obec Praha, o výměře 55 m2 
 
  TISK:        Z – 3837 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO: 44            PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  8  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/49 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 20/6  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 2848/880 a 2848/882, oba v k. ú. Záběhlice 
 
  TISK:        Z – 3728 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  6  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/50 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 20/7  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 2225/101 v k. ú. Záběhlice 
 
  TISK:        Z – 3858 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:   11 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/51 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 20/8  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 17 o výměře 105 m2 v k.ú. Nusle 
 
  TISK:        Z – 3827 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  35           PROTI:  4        ZDRŽEL SE:   11 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/52 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 20/9  

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 854/3 v k. ú. Michle, obec Praha o výměře 11 m2 
 
  TISK:        Z – 3838 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO: 39            PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  11  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/53 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 20/10 

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 2581/12 o výměře 43 m2 v k.ú. Hostivař 
 
  TISK:        Z – 3855 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  5  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/54 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

33 
 



 
 20/11 

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 615/1 k. ú. Veleslavín 
 
  TISK:        Z – 3913 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:  5   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/55 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 20/12 

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod částí pozemku parc. č. 4261/178 o celkové výměře 504 m2 v k.ú. Smíchov 
vlastníkům sousedících pozemků a staveb 
 
  TISK:        Z – 3590 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  35           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  16  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/56 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 20/13 

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod částí pozemku parc. č. 3047/66 v k. ú. Záběhlice 
 
  TISK:        Z – 3844 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:   8 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/57 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 20/14 

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod částí pozemku č. parc. 3047/60 v k. ú. Záběhlice 
 
  TISK:        Z – 3853 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  13  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/58 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 20/15 

 
radní Hadrava 

 
k návrhu na úplatný převod spoluvlastnického podílu id. 1/2 pozemku parc. č. 1424/1 k.ú. Troja 
 
  TISK:        Z – 3974 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38           PROTI:   4      ZDRŽEL SE:  7  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/59 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   21 

 
radní Plamínková 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 1646/32 a parc. č. 1646/33 v k. ú. Ďáblice do vlastnictví 
hlavního města Prahy 
 
  TISK:        Z – 3805 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:   14 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/60 
Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   22 

 
radní Plamínková 

 
k návrhu zřizovací listiny příspěvkové organizace Lesy hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 3967 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  11  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/61 
Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 23 a 24: 
Pro: 54 Proti: 0 Zdr. 1 
Bylo přijato. 
 
 
   23 

 
radní Plamínková 

 
k odůvodnění veřejné zakázky odboru OSI MHMP na stavební práce – stavba č. 8548 Kanalizační 
sběrač H – prodloužení do Běchovic, etapa 0001 Stoka H1 Dolnopočernická, část 02 Nad Rybníkem 
 
  TISK:        Z – 3907A 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45          PROTI:  0       ZDRŽEL SE: 10   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/62 
Materiály pod poř. č. 23 a 24 uvedla radní Plamínková, která požádala u tisku Z – 3907A v příloze č. 
1 k usnesení v části „zadavatel požaduje, aby průměrný roční počet zaměstnanců dodavatele činil 
minimálně 20 osob“ opravit původní počet na „30 osob“. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny s drobnou úpravou v příloze č. 1. 
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   24 

 
radní Plamínková 

 
k návrhu na schválení originárního nabytí vlastnického práva k nemovitosti do majetku hl.m. Prahy na 
základě veřejné zakázky na stavební práce stavba č. 8548 Kanalizační sběrač H-prodloužení do 
Běchovic, etapa 0001 Stoka H1 Dolnopočernická, část 02 Nad Rybníkem 
 
  TISK:        Z – 3873 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  9  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/63 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
   25/1 

 
člen ZHMP Ing. Václav Novotný  

 
k problematice Výstaviště Praha  
 
  TISK:        Z – 4211 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  48           PROTI:   0      ZDRŽEL SE:  1  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/64 
Materiál uvedl člen ZHMP Novotný V. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Wolf, Bříza, Grabein Procházka, Michálek, Hrůza. 
 
Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Novotný V., který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Řízení schůze převzala náměstkyně primátorky Kislingerová. 
  25/2 

 
radní Wolf 

 
k návrhu na přidělení grantů v oblasti podpory sportů a tělovýchovy na rok 2016 v programech III.A.1., 
III.B.1, III.C.1. a grantů v oblasti podpory projektů v rámci titulu Evropské hlavní město sportu 2016 v 
programech I., II.1., III.1. 
 
  TISK:        Z – 4131 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   49          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  8  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/65 
Materiál uvedl radní Wolf. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hrůza, předseda výboru pro sport a volných čas ZHMP Lébl, 
Bříza, Nouza, Březina, Švarc, Richter, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, 
Manhart, primátorka hl. m. Prahy, Doležal, Mirovský. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Wolf, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   26 

 
radní Wolf 

 
k návrhu na uvolnění finančních prostředků z rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2016 z kap. 06 – KULTURA 
formou účelové dotace pro městské části 
 
  TISK:        Z – 4111 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  57           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/66 
Materiál uvedl radní Wolf. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kubišta, Ferjenčík. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 27/1 a 27/2: 
Pro: 55 Proti: 0  Zdr. 0  
Bylo přijato. 
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 27/1 

 
radní Wolf 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Muzeum hlavního města Prahy 
 
  TISK:        Z – 4070 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   42          PROTI:   0      ZDRŽEL SE:  10  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/67 
Materiály pod poř. č. 27/1 a 27/2 uvedl radní Wolf. 
 
Ve společné diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Novotný V., radní Wolf, předsedkyně výboru pro 
kulturu, památkovou péči, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Kaplický Fuchsová. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  27/2 

 
radní Wolf 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Galerie hlavního města Prahy 
 
  TISK:        Z – 4050 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   47          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  9  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/68 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  27/3 

 
radní Wolf 

 
k návrhu na přijetí partnerství v oblasti kultury v roce 2016 
 
  TISK:        Z – 4091 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  53           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  4  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/69 
Materiál uvedl radní Wolf. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Novotný V.  
 
V usnesení byl v bodě II. upraven původní termín na 1. 3. 2016.  
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  27/4 

 
radní Wolf 

 
k návrhu na udělení účelových neinvestičních dotací z rozpočtu hl. m. Prahy městským částem hl. m. 
Prahy na akce spojené s oslavami se 700. výročím narození Karla IV. 
 
  TISK:        Z – 4142 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  5  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/70 
Materiál uvedl radní Wolf. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven původní termín na 1. 3. 2016.  
 
 28/1 

 
předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 
k doporučení kontrolního výboru ZHMP k návrhu úprav obecně závazné vyhlášky ze dne 26.11.2015, 
kterou se mění i obecně závazná vyhláška 10/2013 Sb. hl.m.Prahy, kterou se stanoví místa a čas, na 
kterých lze provozovat loterie a jiné podobné hry, a kterou se stanoví opatření k omezení jejich 
propagace, kterým by došlo k  naplnění deklarovaných cílů při  řešení sporných bodů,  vedoucí k 
naplnění původního cíle regulace loterií a odpovídající výsledkům původního připomínkového řízení k 
návrhu obecně závazné vyhlášky 
 
  TISK:        Z – 4148 
 
   STAŽENO                                                                                 
Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. V rámci úvodního slova 
předložila předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová úpravu usnesení s tím, že body „II. 
souhlasí……. a bod „III. schvaluje……. „ navrhla vypustit a navrhla doplnit nový text usnesení ve 
znění: „Zastupitelstvo HMP pověřuje komisi loterijní, která se zabývala touto materií k projednání 
předloženého materiálu kontrolním výborem ZHMP nebo předsedkyní kontrolního výboru ZHMP a s 
výsledky projednání tohoto doporučení kontrolního výboru seznámí Radu HMP a ZHMP na příštím 
březnovém jednání“ 
 
V diskusi vystoupila PhDr. Daniela Rázková – starostka MČ Praha 12. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a 
protikorupční opatření ZHMP Kolínská, Mirovský, primátorka hl. m. Prahy, předseda výboru pro 
bezpečnost ZHMP Štěpánek, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, Hrabák, předseda 
výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, Semelová, Humplík, Prchal, Michálek. 
 
Závěrečné slovo přednesla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, která reagovala na 
příspěvky z diskuse. 
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Návrh předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderové – text usnesení ve znění: „bere na vědomí 
materiál k doporučení kontrolnímu výboru ZHMP, ve kterém se mění obecně závazná vyhláška č. 
10/2013 Sb. hl. m. Prahy, kterou se stanoví místa a čas, na kterých lze provozovat loterie a jiné 
podobné hry, a kterou se stanoví opatření k omezení jejich propagace, a návrhu na řešení sporných 
bodů vedoucích k naplnění původního cíle regulace loterií a odpovídající výsledkům původního 
připomínkového řízení k návrhu obecně závazné vyhlášky, který je uveden v příloze č. 1 tohoto 
usnesení“ 
 
Předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová závěrem konstatovala, že v zájmu toho, aby se 
co nejlépe vypořádala s touto záležitostí a po poradě, nebude předkládat žádné usnesení, tisk stáhla 
z projednávání s tím, že bude postoupen odborným komisím a výborům ZHMP.  
Primátorka hl. m. Prahy přislíbila, že materiál bude předán předsedkyni komise Rady HMP  pro 
oblast regulace loterií a jiných podobných her na území hl. m. Prahy JUDr. Soně Thuriové, která 
bude průběžně členy Rady HMP informovat a po projednávání dané věci v Radě HMP budou 
členové ZHMP informováni o dalším postupu. 
 
 
Projednávání bodu proběhlo za bodem poř. č. 1/5 z důvodu schválení fixního času. 
 28/2 

 
předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 
k petici „za okamžité provedení lokálních oprav Libeňského mostu, které zamezí dalšímu chátrání 
mostu a jeho uzavření, vypracování projektu citlivé rekonstrukce mostu a zařazení těchto bodů na 
jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy“ 
 
  TISK:        Z – 4191 
 
 
 
 28/3 

 
předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 
k doporučení kontrolního výboru ZHMP ve věci výběrového řízení na ředitele/ředitelku organizace 
Botanická zahrada Praha 
 
  TISK:        Z – 4199 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  29           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  8  
 
 
   NEPŘIJATO                                                                                 
Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Wolf, Prchal, předseda výboru pro bezpečnost ZHMP 
Štěpánek, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, předseda výboru pro zdravotnictví a 
bydlení ZHMP Růžička, Čižinský, Stropnický, předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP 
Kaucký. 
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Procedurální návrh předsedy výboru pro národnostní menšiny ZHMP Kauckého na ukončení 
diskuse: 
Pro: 40 Proti:1 Zdr. 5 
Bylo přijato. 
 
Závěrečné slovo přednesla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, která reagovala na 
příspěvky z diskuse. 
 
Protinávrh předsedy výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánka – navrhl text ve znění: „ZHMP bere na 
vědomí petici zaměstnanců Botanické zahrady HMP za vyslovení nedůvěry současnému vedení 
zahrady a ukládá Radě HMP neprodleně vybrat nového ředitele/ku“ 
Pro: 23 Proti: 0 Zdr. 7 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 
   29 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 
k personálním změnám ve výboru pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku 
ZHMP 
 
  TISK:        Z – 4213 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    14/71 
 
K projednávanému bodu vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou 
správu a protikorupční opatření ZHMP Kolínská, Stropnický, primátorka hl. m. Prahy, Novotný V. 
 
Proběhlo hlasování k následujícímu textu usnesení: 
„Zastupitelstvo hlavního města Prahy 
I.bere na vědomí rezignaci JUDr. Richarda Maříka na funkci tajemníka výboru Zastupitelstva hl. m. 
Prahy pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku ZHMP ke dni 25. 2. 2016 

II. volí Mgr. Matěje Chytila do funkce tajemníka výboru Zastupitelstva hl. m. Prahy pro legislativu, 
veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku ZHMP ke dni 26. 2. 2016“ 
 
Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 0  
Bylo přijato. 
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Členům ZHMP byly předány tyto informace: 
 

1 4122 Informativní zpráva o plnění úkolů vyplývajících z usnesení 
Zastupitelstva hl. m. Prahy 

primátorka 
hl.m. Prahy 

 

2 4177 bod přeřazen jako bod č. 1/4   

3 4155 o významných dopravních omezeních na hlavních 
komunikacích v Praze 

náměstek primátorky 
Dolínek 

 

4 4152 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 
2016 o neinvestiční transfer ze státního rozpočtu z MŠMT u 
škol a školských zařízení kraje Hlavní město Praha 

náměstek primátorky 
Dolínek 

 

5 4164 Zpráva o činnosti Výboru pro životní prostředí, infrastrukturu a 
technickou vybavenost ZHMP za 2. pololetí 2015 

RNDr. Marcela 
Plesníková 
předsedkyně Výboru 
pro životní prostředí, 
infrastrukturu a 
technickou 
vybavenost ZHMP 

 

6 4186 Informace o aktuálním vývoji taxislužby an území hl. m. Prahy 
v roce 2015 

primátorka 
hl.m. Prahy 

 

7 4195 ke stavu přípravy rozšíření zóny placeného stání na další 
území hl. m. Prahy 

náměstek primátorky 
Dolínek 

+CD 

8 4198 k rekonstrukci souboru mostních objektů "Libeňský most" náměstek primátorky 
Dolínek 

+CD 

 
 
 
Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 
 
Plánovaná výstavba e-shopu Amazon v Horních Počernicích 
(Městská část Praha – Újezd, Kateřinské náměstí 465, 149 00 Praha 4) 
 
Reakce na sdělení DPC k nesouhlasu s přijetím OZV k regulaci loterií – podání členům ZHMP a 
ředitelce DPC 
(Akcent Management, s. r. o., Ostrovského 3/353, 150 00 Praha 5) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 
 
 
Přijatá usnesení ZHMP č. 14/1 až č. 14/71 jsou součástí tohoto zápisu. 
 
 
        Náměstkyně primátorky Kislingerová poděkovala všem přítomným za účast a zakončila jednání  
v 23,47 hodin. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Adriana Krnáčová 
primátorka hl. m. Prahy 

 
 
 
 
 
 
 

Ověřovatelé zápisu: 
                      
 
 

               Bc. Libor  H a d r a v a 
 
 
 
 
               PharmDr. Petr  F i f k a 

 
                                                                                               
 
 
 
 
Zapsala: Jana Soběslavská       
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